
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 26. oktober 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Samrådsspørgsmål G
Vil ministeren redegøre for, hvorfor hun fastholder først at have kendskab til den alvorlige
kritik af Forsvarets Efterretningstjeneste den 21. august 2020, når hun allerede den 4.
februar 2019 har været orienteret om whistleblowernes kritik af FE? Herunder bedes
ministeren redegøre for:
– Hvornår Forsvarsministeriet første gang orienterede Statsministeriet om de alvorlige

forhold i FE.
– Hvilket samarbejde Forsvarsministeriet og Justitsministeriet har haft undervejs i forlø-

bet.
– Hvem der traf beslutningen om at foretage store ”ledelsesmæssige forandringer” i FE

den 17. August.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).

På udvalgets vegne
Naser Khader
formand
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